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Interpellation om ärende §234 vid sammanträdet 2018-12-17 
om rådhuskoncernen.
Till 

Kommunfullmäktiges presidium

Trelleborg Kommun

Enkel fråga
Med anledning av att undertecknad är nyvald ledamot i kommunfullmäktige i Trelleborg önskar 
undertecknad att förstå ett ärendes handläggning. Tror också att andra nyvalda är intresserade att 
förstå hur kommunfullmäktiges presidium arbetar.

Frågan som undertecknad ställer önskas bli besvarad efter val av justeringspersoner vid 
kommande kommunfullmäktige.

Som nybliven kommunfullmäktigeledamot så blev man konfunderad över behandlingen av ärendet 
§234 vid sammanträdet 2018-12-17 om rådhuskoncernen. En skrivelse undertecknad av en enig 
styrelse i Trelleborgshem och ställd till kommunfullmäktige fanns inte med i §234 utan i §264. 
Kommunfullmäktiges presidium bereder ärenden och skall ge fullmäktige så bra underlag som 
möjligt för att ta rättssäkra och välgrundade beslut.

Fråga till fullmäktiges presidium:

Varför fanns inte skrivelsen från en enhällig styrelse i Trelleborgshem med i §234 utan först i 
§264?

Anser kommunfullmäktiges presidium att en enhällig skrivelse från ett av våra största bolag inte är 
att betrakta som relevant underlag när ett beslut om bolagets styrning skall fattas?

När kommer de högst relevanta och högst adekvata frågor som ställs i skrivelsen besvaras?

Trelleborg den 22 januari 2018

Ola Olsson

Centerpartiet i Trelleborg
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